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1 Tilannekuvaseinä 

Tavoiteaikataulu: 8:30–9:30    Toteutunut: 8:30–9:46 

Aloitetaan AJR:n kokous tilannekuvaseinäkatsauksella. 

Jere Keskinen esitteli Kruunusiltojen organisoitumisen tilannekuvaseinällä. 

 

2 Edellisen kokouksen muistio 

Tavoiteaikataulu: 9:30–9:40    Toteutunut: 9:51–9:52 

Kokousmuistioon 9.10.2019 annetut kommentit: 

- Ei annettuja kommentteja. 
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Päätösehdotus: Hyväksytään edellisen 9.10.2019 kokouksen muistio. 

Päätös: Hyväksytään edellisen kokouksen muistio. 

 

3 Tiedotettavat asiat 

Tavoiteaikataulu: 9:40–10:20    Toteutunut: 9:52–10:53 

Käytiin läpi projektin kuukausiraportti. 

Raide-Jokerin projektipäällikkö on pitänyt kehityskeskustelut kaikkien APR:n jäsenten kanssa. 

Lisäksi APR on pitänyt vuosisuunnittelupäivän 31.10.2019.  

- Projekti esitteli kehityskeskusteluissa esiin nousseita kokemuksia allianssin toiminnasta ja 

kehityskohteista. Keskusteltiin allianssimallin kokemuksiin pohjautuvista 

kehitysmahdollisuuksista ja resurssien hallinnasta.  

- Projekti esitteli APR toiminnan kehityskohteita ja niihin sovittuja toimenpiteitä.  

Käytiin läpi sovittuja toimenpiteitä, joilla kesän 2020 tuotantomäärän kasvuun varaudutaan. 

Keskusteltiin tilaajan osapuolten resurssoinnista lohkoilla. Tilaajaorganisaatioita on vahvistettu 

palkkaamalla projektille kaksi valvojaa, mikä helpottaa resurssitilannetta. Sovittiin, että resurssien 

riittävyyteen kiinnitetään huomiota ja resurssointia seurataan.  

Käytiin läpi suunnittelun ja rakentamisen aikataulutilanne. Todettiin, että Patterimäen tunneli 

siirtyy kriittiselle polulle, mikäli töitä ei pystytä aloittamaan Patterimäessä maaliskuussa 2020.  

Keskusteltiin projektin kustannusseurannan prosessista. 

Käytiin läpi lokakuun riskienhallinnan tilannekatsaus. Keskusteltiin realisoituneista riskeistä, niiden 

hinnoittelusta ja siirtämisestä tavoitekustannuksessa määritettyyn riskivaraukseen. Päätettiin, 

että riskienhallintaryhmä ottaa asian käsittelyyn ja tuo AJR:lle esityksen realisoituneiden riskien 

käsittelystä. 

4 Päätettävät asiat 
Tavoiteaikataulu: 10:20–10:45    Toteutunut: 10:53–11:08 

4.1 Operaattoreiden putkitusten käsittely tavoitekustannuksessa 

Esitetään muutettavaksi käytäntöä operaattoreiden putkien käsittelyyn tavoitekustannuksessa.  

Päätösesitys: Esitetään hyväksyttäväksi päätösesitys operaattoreiden putkitusten käsittelystä 

tavoitekustannuksessa. 

Päätös: Hyväksytään esityksen mukaisesti. 
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4.2 AJR kokoonpanon muutos 

Esitetään hyväksyttäväksi seuraava muutos AJR kokoonpanoon: Hannu Lehtikankare jatkaa AJR 

pääjäsenenä Pauliina Kurosen tilalla. Pauliina Kuronen jatkaa varajäsenenä. 

Päätösesitys: Esitetään hyväksyttäväksi AJR kokoonpanomuutos. 

Päätös: Hyväksytään esityksen mukaisesti. 

 

5 Muut asiat 
Tavoiteaikataulu: 10:45–10:50    Toteutunut: 11:08–11:14 

Keskusteltiin hankkeen aikataulun esittämistavasta sidosryhmille. Sidosryhmiä kiinnostaa 

projektin eteneminen tarkemman aikataulun puitteissa. Todettiin, että sidosryhmien osalta 

viestinnässä hyödynnetään jatkossakin ennusteen ja parhaan arvion mukaista aikataulua.  

6 Itsearviointi 
Tavoiteaikataulu: 10:50–11:00    Toteutunut: 11:14–11:19 

Mikä meni hyvin? 

- Pysyttiin hyvin aikataulussa, asioita oli niukasti. 

- Kuukausiraportti oli hyvä: erityisesti kehityskeskusteluiden pohjalta saadut kommentit ja 

toimenpiteet.  

- Tilannekuvaseinän alustus ja loppupuheenvuorot olivat erinomaisia ja uusi sijainti toimiva.  

 

Missä jäi parantamisen varaa? 

- Hankkeen laajuusmuutoksia on liikenteessä paljon, mutta toistaiseksi niitä ei ole juurikaan 

saatu AJR käsittelyyn asti.  

- Tilannekuvaseinän aikataulu venyi, jolloin myös osallistujia poistui paikalta. Äänenkäytön 

osalta on myös parannettavaa.  


